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z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, która odbyla siE dma
16 wrzeSnia 2009¡.

Porzqdek posiedzenia:
1. Przegl4d dzialek na terenie gminy - wyjazd w teren.
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budZetu gminy za I pólro cze 2009r
3. Energia odnawialna, moZliwoéci i strategia energetyczna gminy.
4. Zapoznanie sig z ocen4zgodnoÉci raportu o oddzialywaniu na érodowisko przedsigwziEcia

,,odkywkowa eksploatacja i wstgpna przeróbka surowca skaleniowego w Karpnikach"
5. Sprawy róZne

Porz4dek obrad zostal przyj Ety jednogloénie.
Komisja jednogloénie przyj gla protokól z poprzedniego posiedzenia komisji.

-  Ad. 1.

Podanie Pani Joanny Felberg o likwidacjE i sprzeda2 drogi gminnej w Karpnikach, dz. nr 123 -
Komisja opiniuje lüiosek négatywnie.

Podanie Panstwa Alicji i Marka Smereka w/s odplatnego przekazaniado zasobów komunalnych
czpSci dzialki w 235/1, - komisja pozl.tywnie opiniuje ofertg Paistwa Smereka.

Pismo Fabryki Papieru w D4browicy w/s odplatnego przejEcia do zasobów gminy czESci dzialki nr
89/57 poloionej w D4browicy - komisja pozostawia wniosek bez rozpatrzenia prosz4c o dodatkowe
informacje maj4ce na celu wyjaSnienie kwestii zakupu bqd2 zamiany za drogg przebie gajqc4przez
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Podanie Pani Genowefy Woka o czasow4lokalizacjg dwóch kontene¡ów na czpÉci dzialki m 45912
- poniewaz w chwili obecnej trwa pro cedtra zwiqzana z kompleksow4 budow4 garaZy na
wnioskowanej dzialce, komisja negatywnie opiniuje podanie Pani Genowefy Wloka.

,.-., Podanie Pani Marty Dzikowickiej o sprzedaZ d ziatki nr 245 polozonej w Karpnikach - komisja
oplnluJe pozylywnre.

Podanie Pana Józefa Wojtunik o sprzedai czpSci dziaiki nr 4514 pololonq w Kostrzycy - komisja
opiniuje pozy'tywnie.

Ad.2.
Skarbnik Gminy Jadwiga Wawrzeúczak przedstawila sprawozdanie z wykonania bud2etu gminy za
I pólrocze 2009 roku.

Dochody z t14ulu podatku od nieruchomoÉci
Podatek od nieruchomoéci
ZaIo2ony plan przyjpf do realizacji na poczetku roku w wysokoéci 5.400.000zl.zostal zmniejszony w
miesi4cu maju o kwotg 1.107.4002+., która dotyczy Zakladu Lniarskiego ,,Orze}" w M-cach / zalegloÉ;ci z
roku ubieglego i pólrocze 200911. Po zmianie planu lqcznie dochody z podatku od nieruchomoéci od osób
prawnych i frzycznych wyniosly 4.287 .70021. a realízacja wyniosla 2.156.350,222+. co stanowi 50,29Vo w
tym:
podatek od nieruchomoéci od osób prawnych zostal zrealizowany w 47,58% . Zalegloéci na koniec
czerwca wyniosly 1.468.306,632t., do najwiqkszych dluZników nale24: Zaklady Lniarskie ,, Orzel"
898.355,9121., Fundacja,, Bosco" 293.987,4021., wtym: hipofeka 121.567,5021., Spólka z.o.o Dolpak w
{-omnicy 42.833.6921., Palac Wojanów Spó}ka z.o.o - 32.996,4021. ,//
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W okresie pierwszego póhocza zosfala udzielona pomoc w formie rozloZenia na raty podatku dla Zakladu
,,Confex" w tr-omnicy w wysokoéci 78.578.752*. wraz z odsetkami i oplat4 prolongacyjn4. Postgpowanie
egzekucyjne polegalo na uystawieniu 3 ty4ulów wykonawczych.
podatek od nieruchomoéci od osób fizycznych realizacja wyniosla 59,19%o, zaleg)oéci podatkowe
wyniosly 526.106,97zl,prowadzona egzekucja polegala na wystawianiu upomnieú i tytulów wykonawczych,
w tym okresie wystawiono 6 tytulów na warloéó 1.660,3 0zl. oraz 39 upomnieri na warfoéé 23.896,2921.
Prowadzone byio postgpowanie egzekucyjne dla l4cznego zobowiqzania podatkowego gdzie wystawiono 54
upomnienia na kwotQ 46.550,7821. W okresie pierwszego pólrocza zoslala udzielona pomoc w formie
umorzenia podatku dla 5 osób na ogóln4 wartosó 2.63 1zl.

Wydatki:
Rolnictwo i lowiectwo - plan 9.088 - wykonanie 8.909 co stanowi 9870

Ska¡bnik Gminy omówila przychody i wydatki Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska.

Komisja poz¡,tywnie opiniuje sprawozdanie z uykonania budZetu gminy za I póIrocze2009 roku.

Ad.  3 .
Temat energia odnawialna, mo2liwoúci i strategia energetyczna gminy nie zostal omówiony z
uwagi brak informacj i oraz brak uczestnictwa w posiedzeniu komisji pracownika urzQdu.

4d.4 .
Czlonkowie komisji zapoznali sig z raportem o oddzialywaniu na Srodowisko przedsigwziEcia
,,odkrywkowa eksploatacja i 'yvstgpna przeróbka surowca skaleniowego w Karynikach"

Ad. 5

Komisja zapoznala sip z informacj 4 dotycz4c4 pobiera¡ia opiaty klimatycznej na terenie gminy i na
dziei dzisiejszy nie rekomenduje wprowadzenia takiej optaty na terenie gminy.

Komisja zapoznala siE z pismami UrzEdu Gminy:
- z dnia 3.06.09 - odpowied2 na wniosek do protokolu nr 2612009 dot. Wdzielenia z dzialki nt 251
poloZonej przy ul. Jeleniogórskiej w Myslakowicach grurrfú ptzeznaczonego pod zabudowp
mieszkaniow4.
- z dnia25.06.09 - odpowiedZ na wniosek do protokolu nr 2712009 dot.likwidacj i i sprzeda|y
czqSci drogi, dzialka nr 70316.
- z dnia 13 .07 .09 - odpowiedá do protokolu nr 27 /2009 dotyczqcy dzialki nr 70316 poloíonej w
Lomnicy.

Protokólowaia
E. Nizwald

Przewodniczqcy komisji
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